



---

**2024-12-02 kl. 20:00 över Teams**

Närvarande: Viktoria Andersson, Peter Larsson, Anna Roswall, Niklas Larsson, Johan Rova. Fredrik Jonsson (från och med § 101).

§ **91/24 MÖTETS ÖPPNANDE**

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

§ **92/24 GODKÄNNADE AV DAGORDNING**

Dagordningen godkändes efter uppdateringar.

§ **93/24 JUSTERING AV PROTOKOLL**

Niklas valdes att justera mötets protokoll.

§ **94/24 FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

- Protokoll från styrelsemöte 2024-11-10 utskickat för kontroll. Läggts till handlingarna och publiceras på hemsidan (Peter, Niklas).

§ **95/24 EKONOMI**

- Inloggning till banken (Niklas). Nu ska alla uppgifter som Swedbank behöver vara inskickade, så förhoppningsvis får Niklas snart login. Har krävts mycket kompletteringar av detaljer, som t.ex. telefonnummer till justeringspersoner i årsmötesprotokollet.
- Kontoställning: 78.647 kr.
- Faktura hemsida, domännamn: Peter har lagt ut för den.
- Fakturaunderlag assisterande klubbtränare Lilla Edet har kommit på mejl från Klara, SJF. Niklas kollar med Klara hur det är tänkt att fungera med vidarefakturering m.m.
- Faktura buss RM: Betald.
- Fortfarande bordlagt: Har alla betalat för bussen till NM?
- Rapport Ink3 till Skatteverket (Niklas): Inskickat.
- SDF-bidrag 2024: Kopia på underskrivet protokoll är nu skickat till Lena Ivarsson.
- Smoothcomp: Vi har köpt 50 nya credits, men kommer att behöva köpa fler. Om vi köper 1000 så får vi 28 % rabatt. Dagskursen är 15 kr/credit. Vi bordlägger beslut om inköp till efter nyår.

§ **96/24 TÄVLING**

- RM 23–24 november. Väl arrangerad tävling, som vanligt. Våra coacher gjorde ett bra jobb. Det gick mycket bra för våra deltagare. Otroligt jämna matcher. Tjejerna fick ett silver och grabbarna ett brons. Det verkade som att ungdomarna hade trevligt. Enda negativa var att åskådarna var tvungna att betala inträde.
- VG-serien:
  - Alingsås 7 december: Nästan 100 anmälda redan – en del från granndistrikt också, osäkert om de kommer att kunna få plats.
  - Pokaler till prisutdelning i Alingsås har köpts in. (Victoria)
  - Uträkning av vem som är bästa kille/tjej tar Martin hand om.
  - Planering VT 2025.
    - Datum och plats: Fortfarande osäkert vem som kan ta första deltävlingen i januari/februari. Peter kollar om Lilla Edet kan ta den.
    - Victoria föreslår datum och skickar ut till klubbarna.
    - Önskemål om "Liten tävling" (under VG-serienivå) i början av terminen.
- DM i samband med Distriktsheg 18–19 januari: Skulle krocka med andra tävlingar, ställs därför in.



§ 97/24 **TT & SOC. MEDIER**

Hemsidan: Nu måste den uppdateras och städas! Protokoll måste läggas ut, mm. Peter och Niklas träffar Pierre och går igenom vad som ska göras och hur, inklusive möjlighet att lägga ut info på FB och om det skulle vara möjligt för alla klubbar att annonsera sina evenemang på VJF:s hemsida. Kanske också på VJF:s Facebook?

- Domännamnsregistrering. Peter och Niklas kollar upp detta med One.

§ 98/24 **UTBILDNING**

- Peter kontaktar Niklas för att ordna kata-träning i Lilla Edet, innan trettonhelgen.
- 16 november, SDF-konferens i Herrljunga. Anna hade inte möjlighet att delta. Dokumentation är utskickad och finns på <https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/stod-till-idrottsforbund-sdf/sdf-konferens-2024>
- 16–17 november, Lilla Edet: Assisterande klubbtränare. 23 deltagare. Blev lyckad, så vitt vi har fått höra från deltagarna.
- 23–24 november i Skurup, J4B Riksfortbildning.
- 7 december, RF-SISU, Grundutbildning för föreningsledare i Lidköping och Göteborg.
- Distriktshelg: 18–19 januari, måste vi tyvärr ställa in på grund av krock med annat.
- 19 januari 2025: Trollhättan, Arena Älvhögsborg, Sjukvårdskurs steg 1.
- Intresseanmälan Nybörjarkurs vuxna, Habo, annonserad.
- Judo4Balance-grundkurs i Skövde i april-maj. Inga ytterligare detaljer fastställda.

§ 99/24 **PROJEKT: HANDLINGSPLAN 2024**

- Klubbbesöken. Två planerade under hösten: Habo (Peter), Mariestad (Fredrik och eventuellt Johan). Datum för dessa? Victoria ska försöka träffa Lilla Edet och Lidköping, men det har varit svårt att pussla ihop något hittills.
- Rapport från dialogmöte Lindesberg 24 november. (Victoria) Frågorna var lika de vi diskuterat förut med SJF. En viktig punkt var att kalendarier måste vara mycket tydligare från förbundet – större arrangemang som kommer in på kort varsel ställer till problem på distrikts-/klubbnivå. Önskemål att få tillbaka zonkupper. Förbundsstyrelsen höll ungdomsträff; våra ungdomar imponerade med hur de arrangerat RM för distriktet. Hur ska vi engagera fler domare, funktionärer, mm? Diskussion om kommunikation mellan domarkollegor.
- Boxen IF Mariestad ny klubb i distriktet. (Victoria)
- Nya klubbar i Tidaholm och Hjo: De var med och tävlade på Lilla TT (för Vara), men vi har inte fått meddelande från SJF om att de blivit registrerade centralt. Victoria tar kontakt med dem också och kollar hur det går.

§ 100/24 **PROJEKT: VJF-NYTT**

- Johan skickar ut. Alla skickar juligt judofoto till Johan senast söndag.
  - Datum årsmöte: onsdag 19 februari 2025.
  - Motioner innan nyår till [styrelsen@vjf.org](mailto:styrelsen@vjf.org).
  - Vision för VJF: "Remiss" ut till klubbarna fram till nyår.
  - Distriktshelg – inbjudan
  - Förtjänsttecken: "lägre" förtjänsttecken till aktiva i distriktet; påminn klubbarna om möjligheten att nominera; se judo.se.
  - Info om Undomskonferens – meddela Victoria om intresse finns. Anmälan 16 dec.
  - Julhälsning
  - Ny(a) klubb(ar) i distriktet

§ 101/24 **ÖVRIGA FRÅGOR**

- Avtackning av Catrine: Peter försöker få tag på gåvan till Catrine från Fredrik och överlämnar den till Catrine på torsdag 12 december.
- Inkommen post:
  - SJF: Välkomna på Svenska Judoförbundets allra första Ungdomskonferens! Kallade är 3 st engagerade ungdomar (ca 14–20 år) per distrikt som är



## Västergötlands Judoförbund Styrelsemöte 2024-12-02

representanter i ungdomsråd, kommittéer, styrelser eller motsvarande i sina klubbar eller distrikt. Datum: 25 januari 2025, Tid: 09.00-17.30 + middag 19.00. Plats: Scandic Alvik, Gustavslundsvägen 153, Bromma. Anmälan: senast 16 december! Peter kan preliminärt hänga med från VJF styrelse.

- SJF: Nyhetsbrev:  
<https://www.anpdm.com/newsletterweb/4847514A72474A594478424159/43455D4B7746445B43714143594171>
- Motioner till SJF:
  - Möjlighet till bättre koll av licenser, både egna och sammanställt för klubbar och distrikt. (Johan) Motionsutkastet fastställs (bifogas protokollet). Johan skickar in den till SJF.
  - Vi blir eniga om att lägga en motion om att SJF ska jobba för att det ska vara tillåtet att tävla med hijab. Johan och Victoria kollar om det finns ett utkast sedan tidigare. Extra styrelsemöte i december för att stämma av formuleringarna.

§ 102/24 **ATT-GÖRA-LISTA**  
Listan uppdaterades. Bifogas.

§ 103/24 **KOMMANDE MÖTEN**  
Måndagar kl. 20:00 över Teams. Victoria ordnar länkar.

- Måndag 13 januari 2025 (kallelse till årsmöte ut senast 19 jan)
- Måndag 27 januari 2025 (årsmöteshandlingar ut senast 5 feb)
- Onsdag 19 februari 2025 (prel. årsmöte och konstituerande styre)

§ 104/24 **MÖTET AVSLUTAS**  
Ordförande tackade för intresset och förklarade mötet avslutat.

---

Victoria Andersson, Ordförande

---

Niklas Larsson, Justerare

---

Johan Rova, Sekreterare